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1. Mötet öppnas 

Kent förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justeringsman 

Christer Nilsson valdes att justera dagens protokoll. 

5. Ekonomi 

Vi ligger ca 14.000:- back jämfört med förra året, men Hasslövsmästaren och Laholmssilvret gick 

bra. 

6. Utbildningskommittén 

På tisdagarna är det numera fullt hus. Hasslöv har anslutit och nybörjarna spelar vid fyra bord, 

övriga fyllde senast sju bord. Vi behöver jourspelare som kan rycka in vid behov och Ken och 

Christer meddelade att de kan ställa upp. Vi måste också försöka slussa ut tisdagsspelarna till 

måndagar och onsdagar. SISU har betalt 4.720:- för hyror och 900:- för startpaket. 

7. Tävlingskommittén 

Silvertävlingen gick oerhört bra, ev. håller vi den på Lagagården nästa år. Beslutades att sätta 

startavgiften till Ägggatävlingen till 50:-. Gränsfejden spelas i Hasslöv den 6 mars, de sex bästa 

från KM Par deltar, Maria fixar inbjudan. Laholmsguldet spelas i Lagagården den 2 april, Gunilla 

skickar ut inbjudan. Den 26 april arrangeras sponsortävling som avslutning på 

kursverksamheten. Thomas Knutsson (Laholms Stål) sponsrar med 1.500:-. Till årets 

sommarbridge beslutades att ordna priser utan att behöva lämna kuvert veckan efter, styrelsen 

ombeds fundera över vad vi kan ha till nästa möte. Kent ordnar inbjudan till Mön. 

8. Trivselkommittén 

Stefan har tagit över huvudansvaret för kommittén och allt fungerade mycket bra på 

silvertävlingen. 

9. Övriga frågor 

1. Ersättningar vid klubbrepresentation 

Beslutades enligt bilaga 1. 

2. Möntavlorna 

Beslutades att återgå till det ursprungliga att spela om tavlorna två gånger per år i fem år, en 

gång i början av säsongen och en i slutet. 

3. Inköp av kortlekar 

Eventuellt behöver nya kortlekar köpas in. Lennart har vissa kontakter och ska kolla priser. 

Materialgruppen ska även se över budlådor. 



10. Nästa möte 

Hos Lennart den 31 mars kl. 18.00. 

11. Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gunilla Johansson   Christer Nilsson 

 

 

Ordf. Kent Nordenberg 

 


